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Středočeská oblast – podněty k projednání  

 

 

1. OV schvaluje udělení výkonnostního odznaku – skoky pro Magdalenu Peerovou (B3459) a 

Beátu Horákovou (J0ZA0). Požadovaná praxe doložena. 

 

Návrh usnesení: VV ČJF schvaluje udělení výkonnostních odznaků Magdaleně Peerové a 

Beátě Horákové. 

 

2. OV za Středočeskou oblast žádá, na základě usnesení konference ČJF ze dne 27. 6. 2023, bod 

15. usnesení z této konference o ustanovení Komise za účelem změny Stanov ČJF. 

Středočeská oblast do této komise navrhuje za členy Martina Blažka a Miloslava Halíka. 

Návrh usnesení: VV ČJF žádá oblastní výbory o zaslání jmen zástupců dané oblasti pro 

jmenování do komise pro „změnu Stanov ČJF“ a následné jmenování členů této komise 

s termínem do konce září 2023. 

 

3. OV dává návrh na začlenění do komise ekonomické, a to paní Hanu Sikorovou (J0ZZ3). Dále 

dává návrh na začlenění Jany Holíkové (C0428) do komise pořadatelů. 

Návrh usnesení: VV ČJF jmenuje do ekonomické komise Hanu Sikorovou a do komise 

pořadatelů Janu Holíkovou. 

 

4. OV Středočeské oblasti žádá VV ČJF, aby na stránkách ČJF uveřejňoval veškeré uzavřené 

smlouvy, z nichž vyplývá roční plnění ve výši 100 000,- Kč a více. V případě smluv 

s právnickými osobami a OSVČ (na tyto smlouvy se nevztahuje GDPR) v plném znění, 

v případě smluv s fyzickými osobami s anonymizovanými iniciálami příjemců plnění. Dále OV 

žádá, aby vždy k 31. 1. běžného roku byl uveřejněn seznam právnických osob, OSVČ i fyzických 

osob s výší proběhlého finančního plnění do konce předchozího roku. OV Středočeské oblasti 

dále žádá, aby tento bod byl zařazen do programu nejbližšího jednání Rady ČJF. 
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Návrh usnesení: VV ČJF ukládá sekretariátu na stránkách ČJF zveřejňovat smlouvy, 

z nichž vyplývá roční plnění vy výši  100 000,- Kč a výše, do 31. 1. běžného roku byl 

uveřejněn seznam právnických osob, OSVČ i fyzických osob s výší proběhlého finančního 

plnění.  

OV žádá o zařazení tohoto bodu na nejbližší jednání Rady ČJF. 

 

5. OV Středočeské oblasti žádá v souvislosti s připravovanou kategorizací skokových jezdců o 

úpravu s možností účasti v kurzu pro nové stylové komisaře, konkrétně o otevření možnosti 

účastnit se kurzu s kvalifikací Trenér (vypustit formulaci trenér SCM, ponechat pouze trenér). 

 

Návrh usnesení: VV ČJF vypouští z platného dokumentu vzdělávání funkci trenér 

(vypustit formulaci trenér SCM) a umožnit účast v kurzu všem členům ČJF s funkcí 

trenér. 


